
Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 22. mája 2015. 

 

 

Zasadnutie zahájené o 19:00 hod. 

 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Informácia z prerokovania „Protokolu o vykonaní previerky“ Okresnou prokuratúrou v Senici 

5. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015 Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 3/2015 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 3/2015 

7. VZN – o postupe pri tvorbe VZN, o odpadoch, o dotáciách 

8. Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska, Prevádzkový poriadok pohrebiska 

9. Rôzne – čistenie potoka- informácia 

- odpad v obci – veľkoobjemné kontajneri 

- poplatky – hlásenie v miestnom rozhlase, prenájom KD, zasadačky, DS... 

- odkup obecného pozemku p. Eva Huttová (predloţila znalecký posudok) 

- informácia odboru dopravy Okresného úradu z miestneho šetrenia 

- informácia o VO – osvetlenie, škola 

- ţiadosť G. Masaryka 

10. Interpelácie občanov 

11. Diskusia 

12. Uznesenia 

13. Záver 

 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

 Ing. Pavol Zich, 

 JUDr. Antónia Mikulíková 

 Ing. Svetlana Šefčíková 

 Bc. Martina Gajarová 

 Ing. Peter Orság, 

 Mgr. Zuzana Macková, 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Bc. Júlia Kozánková - ospravedlnená, Ing. Andrej Vician – ospravedlnený, 

Katarína Čelústková  

Prítomných  6 poslancov  

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

 



1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných                 

na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč.  

 

Starostka navrhuje doplniť program o bod Správa kontrolóra obce o výsledkoch kontroly medzi 

štvrtý a piaty bod. Starostka dáva návrh na uznesenie. 

 

Návrh uznesenia č. 91/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

program 6. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči 

Hlasovanie: 

prítomných: 6,      za: 6 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku p. Klaudiu Habovú a za overovateľov – Bc. Martinu 

Gajarovú a Mgr. Zuzanu Mackovú. Dáva návrh na uznesenie 

 

Návrh uznesenia č. 92/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Bc. Martina Gajarová, 

Mgr. Zuzana Macková - overovatelia 

Hlasovanie: 

prítomných: 6,      za: 6 proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Príchod poslankyne Kataríny Čelústkovej o 19,05 hod. 

Prítomných poslancov: 7 

 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

K termínu rokovania obecného zastupiteľstva nie je splatné ţiadne uznesenie ObZ. 

 

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka určuje členov návrhovej komisie – JUDr. Antónia Mikulíková, Ing. Peter Orság 

 

Návrh uznesenia č. 93/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zloţení: A. Mikulíková, P. Orság 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

 

4. bod programu: Informácia z prerokovania „Protokolu o vykonaní previerky“ Okresnou 

prokuratúrou v Senici 
Starostka informuje, ţe prokurátorka JUDr. Bederková podala protest. Vyţiadala si dokumenty 

ako obec Dojč povoľuje reklamné panely v období od 1.1.2013 do 31.3.2015. V tomto období 

obec rozhodovala o jednom povolení, jednalo sa o zrušení reklamnej tabule pána Mihála. Dr. 



Bederková upozornila na chybu, ţe o týchto povoleniach nejedná zastupiteľstvo, ale je to iba 

rozhodnutie starostky. Starostka navrhuje zrušenie uznesenia a zároveň dáva návrh na uznesenia. 

 

Návrh uznesenia č. 94/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

„Protokol o vykonaní previerky“, zameranej na reklamné plochy v obci, vypracovaný Okresnou 

prokuratúrou v Senici zo dňa 30. apríla 2015. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 95/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  zrušuje: 

uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dojči č. 52/2015/UObZ prijatého dňa 20. februára 2015. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

 

5. bod programu: Správa hlavného kontrolóra 

Hl. kontrolór informuje, ţe podľa zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v.z.p. 

predkladá správu o výsledkoch kontroly za obdobie od  9.4.2015 do 21.5.2015. Pán Frndalovics 

informuje, ţe dňa 12.5.2015 vykonal kontrolu inventarizácie pokladne. Neboli zistené ţiadne 

nedostatky, sedeli plusy aj mínusy, čo bolo prevzaté a vyúčtované. 

 

Starostka informuje, ţe v pondelok (18.05.2015) išli výzvy o nezaplatení, prišiel p. Říha, 

Danielová, Dolga, ţe majú zaplatené, tak sme si potvrdenky prefotili, boli vystavené u sl. Silvii 

Melišovej. Kontrolu urobila pani Habová a zároveň jej predala slovo. Pani Habová informuje, ţe 

prefotené potvrdenky začala kontrolovať podľa dátumu úhrady a zistila, ţe tieto potvrdenky sa 

vôbec nenachádzajú v pokladni v danom mesiaci a ani číslo týchto potvrdeniek neeviduje obecný 

úrad ako nakúpené obecné. Zároveň pani starostka sa konštatuje, ţe sl . Silvia Melišová pouţívala 

svoje vlastné pokladničné bloky. Ráno sme vyhlásili v obecnom rozhlase, ţe kto zaplatil dane 

u sl. Silvii Melišovej v hotovosti do pokladne aby priniesli potvrdenky. Prišli aj ďalší obyvatelia 

a do dnešného dňa je to suma cca 530,00 €. Starostka informuje, ţe miesto sl. Melišovej bolo 

zrušené, bola za právničkou o radu, podľa zákona nemôţe sa zadrţať odstupné iba sa môţeme 

dohodnúť, ţe manko môţeme stiahnuť z odstupného, ale musíme to mať podpísané od Silvie 

Melišovej, inak by sa mohla odvolať na súd. Konštatuje, ţe minulosť sa bude veľmi ťaţko 

dokazovať, ale za rok 2015 ručí pani starostka.  

Pani Poláková má dotaz na tarifné platy zamestnancov obecného úradu, či sú dodrţané tarify? 

Starostka informuje, ţe v súčasnosti sú platy podľa platových taríf, sl. Melišová mala započítanú 

prax viac ako 21 rokov, pani Habová mala o jednu tarifu vyššiu.  

Starostka dáva návrh na uznesenie 

 

Návrh uznesenia č. 96/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie 

správu hl. kontrolóra obce Dojč o výsledkoch kontroly 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

Starostka dáva priestor na prezentáciu výstavby nájomných bytov v obci Dojč podľa platného 



zákona o poskytovaní podpory ŠFRB. Predáva slovo Ing. Gallovi, ktorý prezentoval celkový 

popis práce spoločnosti Innovia spol. s.r.o., ktorá sa zaoberá výstavbou nájomných bytov a 

v stručnosti oboznámil prítomných s činnosťou ich firmy.  Podstatou spolupráce pri výstavbe je 

v tom, ţe obec poskytne k výstavbe pozemok a  spoločnosť Innovia spol. s.r.o. zabezpečí  

stavebné povolenie a bytovku postaví. Obec nevkladá do projektu ţiadne finančné prostriedky.  

Výstavba bytovky  by bola financovaná  v kombinácii dotácie a úveru zo ŠFRD, ktorý vybavuje 

Innovia spol. s.r.o. Po dokončení výstavby bude úver na výstavbu  splácaný nájomníkmi. 

Starostka obce poďakovala za prezentáciu.  

 

 

6. bod programu: Zmena rozpočtu obce Dojč za rok 2015 Rozpočtovým opatrením 

starostky obce č. 3/2015 

Starostka dáva slovo sl. Hovančíkovej, aby informovala o 3. zmene rozpočtu. Ing. Hovančíková 

informuje, ţe bude treba upraviť rozpočet na prerábku MŠ na ZŠ. Finančné prostriedky sa budú 

čerpať z rezervného fondu, je to suma  120.000,00 €, ktorá sa musí zaradiť aj na príjmy aj na 

kapitálne výdavky  a to na poloţku 717 002 rekonštrukcia a modernizácia. Nakoľko nie je ešte 

schválený prebytok hospodárenia za rok 2014 tak sme zaradili do rozpočtu iba 120.000,00 €, na 

ďalšom zastupiteľstve sa musí schváliť 30.000,00 € čiţe celkové výdavky na prerábku budú vo 

výške 150.000,00 €. Ďalej poloţka 292 019 príjmy z refundácie z 600,00 € na 5.800,00 € - 

zápočet pohľadávky p. Opatovského, poloţka Ocú 633 001 nájomné za nájom budovy, objektov 

alebo ich častí z 0,00 € na 3.808,00 €, poloţka Ocú 642 001 transfery obč. zdruţeniu zo 700,00 € 

na 1.200,00 €, poloţka verejná zeleň 635 006 údrţba zelene z 3.000,00 € na 3.500,00 € a poloţka 

kultúrne sluţby 637 004 všeobecné sluţby z 400,00 € na 1.500,00 €. Tieto zmeny boli 

prerokované na pracovnej porade poslancov.  

 

 

7. bod programu: Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu Rozpočtovým 

opatrením starostky obce č. 3/2015 

Hlavný kontrolór obce Ing. Dušan Frndalovics spracoval k 3. zmene rozpočtu stanovisko, kde 

vyčíslil celkové príjmy aj výdavky. Celkové rozpočtové príjmy sa zvýšia o 125.200,00 € 

a celkové rozpočtové výdavky o 125.400,00 €, taktieţ vyčíslil predpokladaný výsledok 

hospodárenia po 3. zmene rozpočtu za rok 2015 v sume 82.363,90 €. Hlavný kontrolór obce 

konštatuje, ţe 3. zmena rozpočtu za rok 2015 sa pripravila v súlade so zákonom o rozpočtových 

pravidlách, preto navrhuje 3. zmenu rozpočtu za rok 2015 schváliť.  Pani starostka dáva návrh na 

uznesenia. 
 

Návrh uznesenia č. 97/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

 stanovisko hlavného kontrolóra k 3. zmene rozpočtu v roku 2015 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 98/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Navrhovanú 3. zmenu  rozpočtu obce na rok 2015  

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 



 

8. bod programu: VZN – o postupe pri tvorbe VZN, o odpadoch, o dotáciách 
Starostka informuje, ţe na minulom zastupiteľstve boli prerokúvané VZN, ktoré boli aj 

zverejnené. Dáva priestor na otázky alebo doplnenie v zmysle rokovacieho poriadku, nikto sa 

neprihlásil, tak starostka dáva návrh na uznesenie: 

 

Návrh uznesenia č. 99/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

rokovací poriadok obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 100/2015/UObZ 

ObZ v Dojči vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2015, ktorým sa určuje postup pri tvorbe a vydávaní 

všeobecne záväzných nariadení a vnútorných noriem Obce Dojč. 
Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka informuje, ţe VZN o odpadoch sme zrušili na minulom zastupiteľstve, podľa uznesenia 

č. 73/2015/UObZ sme mali dokonca júna 2015 nové VZN vypracovať. Návrh nového VZN bol 

zverejnený a prerokovaný, ale z pôvodného návrhu vypadol prvý článok, ostatné všetko zostalo. 

Dr. Bederková nám odporučila, aby sme vyhodili prvý článok, zadefinovali zberné miesto, čo sú 

odpady, čo treba dávať do plastu - napr. fľaše z šampónov, polystyrén atď. 

 

Návrh uznesenia č. 101/2015/UObZ 

ObZ v Dojči vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2015 o odpadoch 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

VZN o poskytovaní informácií č. 211/2000 - kaţdý občan má právo získavať informácie na 

základe ţiadosti, ktoré sú v prílohe VZN a aj sadzobník napr. za napálenie atď.  

 

Návrh uznesenia č. 102/2015/UObZ 

ObZ v Dojči vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2015 o poskytovaní informácií 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

VZN o dotáciách - upravuje, kto si môţe poţiadať o dotáciu, kam tie dotácie môţu smerovať, 

postup rozdeľovania peňazí z rozpočtu obce, peniaze sa musia poslať iba na účet, ţiadosti sa 

musia podávať dokonca októbra aby sa mohla započítať do nasledujúceho rozpočtu a vzor 

ţiadosti sa nachádza v prílohe. 

Starostka konštatuje, ţe Klub vojenskej techniky si ţiadosť podalo včas, splnili tieto podmienky a 

tak sme zrušili minulé uznesenie. 

 



Návrh uznesenia č. 103/2015/UObZ 

ObZ v Dojči vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2015 o poskytovaní dotácií z rozpočtu Obce Dojč. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

8. bod programu: Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska, Prevádzkový poriadok 

pohrebiska 

Pani starostka informuje, ţe v prevádzkovom poriadku  multifunkčného ihriska je uvedená 

zodpovedná osoba pán Vladimír Línek, bude s ním spísaná dohoda. Tento poriadok upravuje, ţe 

sa musia záujemcovia popredu nahlasovať, v čl. 5 upravený sadzobník, ţe deti do 16 rok budú 

platiť 2,00 € na hod. a nad 16 rokov 4,00 € na hod.  

 

 

Návrh uznesenia č. 104/2015/UObZ 

ObZ v Dojči vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2015 Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

VZN pohrebisko - je nadčasový poriadok, upravuje správanie sa na cintoríne, v pôvodnom VZN 

je nájom na 10 rokov vopred, momentálne do 31.12.2015 sa platí 8,30 € či je to jednohrob alebo 

dvojhrob. Starostka informuje, ţe od 1.1.2016 sa zvýši poplatok na 10,00 €. 

Otázka pani Polákovej, prečo nedáme hroby podľa m2? Starostka konštatuje, ţe by to bola 

diskriminácia, teraz sú zmluvy na 10 rokov podpísané a zaplatené, sú platné nemôţeme ich 

otvárať. 

 

Návrh uznesenia č. 105/2015/UObZ 

ObZ v Dojči vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2015 Prevádzkový poriadok pohrebiska. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka konštatuje, ţe ich účinnosť nadobudne aţ po 15. dňoch vyvesenia. 

 

V júli 2015 sa uskutoční pri "hučáku" ukáţky a výstava vojenskej techniky. Vybralo sa iné 

miesto, akcia bola podporovaná minulý rok vo výške 500,00 €. Nakoľko mali podanú ţiadosť v 

termíne, na základe VZN ich starostka chce podporiť, dáva návrh na uznesenie. 

 

Návrh uznesenia č. 106/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí 

so ţiadosťou p. Petra Konečného o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na akciu 

„Ukáţka bojov ľ. sv. vojny a ČSLA“, ktorá sa uskutoční 11.07.2015. Finančný príspevok sa 

poskytne vo výške 500,00 €. Dotácia bude poskytnutá v zmysle VZN č. 4/2015 o dotáciách.  

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

 



9. bod programu: Rôzne 

- čistenie potoka- informácia 

Starostka informuje, ţe firma Agrostav spolu so stavaním máje poslala faktúru vo výške 2.700,00 

€. Väčšia časť sa vyčistila poriadne, zatáčka pri UTATU je problém tak isto aj dostať sa s 

technikou medzi p. Černochom a pani Ščepkovú, starostka poprosila o pomoc hasičov 

a futbalistov, aby nám spriechodnili potok. Starostka komunikovala s riaditeľkou povodia 

Moravy, ţe potok by vyčistili technikou, ale pán Černoch a p. Hajla by museli pustiť stroje do 

svojich záhrad. Odplatou by bolo, ţe by im obec na vlastné náklady urobila plot. Vyčistil by sa 

po splávok aţ do zadného kanála. Riaditeľka Povodia Moravy Ing. Martinkovičová nám 

nepovolila prekrytie potoka, iba nám dala názov postreku, ktorý môţeme pouţívať na zničenie 

buriny.   

 

- informácia odboru dopravy Okresného úradu z miestneho šetrenia 

Starostka informuje prítomných, ţe uţ máme súhlasné stanovisko od Trnavského samosprávneho 

kraja  na vybudovanie bezbariérového vstupu na cintorín a od odboru cestnej dopravy 

a pozemných komunikácií stanovisko k umiestneniu priechodu pre chodcov a k bezbariérovému 

vstupu na cintorín. Od dopravného inšpektorátu máme vyjadrenie k pasportu trvalého 

dopravného značenia.  

 

- informácia o VO – osvetlenie, škola 

Starostka informuje, ţe bolo ukončené verejné obstarávania na prerábku MŠ na ZŠ, vyhrala to 

firma Construktion Nadlice, bola podpísaná zmluva, na druhom mieste bola firma Uniprastav 

Čereňany a na treťom mieste Hílek a spol.. Stavenisko bude odovzdané 1.6.2015, do 20.6.2015 

nám  majú zaslať na účet zábezpeku vo výške 10.000,00 €. Vyplácať sa bude po vykonaní 50 % 

prác a druhá platba po ukončení stavby. Ukončené by malo byť do 30.7.2015. Stavebný dozor je 

pán Pavol Skala, ktorý má obavy, ţe je to veľmi krátka doba na dokončenie. Starostka konštatuje, 

ak sa vyskytne krízový reţim, ţe sa môţe pouţiť ešte pôvodná škôlka. 

 

Verejné obstarávanie na osvetlenie bolo ukončené pred týţdňom, konštatuje starostka obce. Bolo 

oznámené, ţe je VO zamietnuté,  nakoľko sme obstarávali čo sme nemali.  Starostka 

komunikovala s Ing. Belovou a rozoberali, čo sa udialo. Ţiadosť v roku 2010 išla na sodíkové 

svetlá, v roku 2012 obecné zastupiteľstvo rozhodlo, ţe nebudú sodíkové svetlá, tak sa robil 

dodatok na LED svetlá. Stačilo, aby sa vymenili poloţky zo sodíkových na led svetlá, ale 

zastupiteľstvo schválilo nový projekt na led svetlá a to nebolo v súlade s VO osvetlenia.  

Starostka navrhla poslancom, ţe peniaze, ktoré boli určené na dofinancovanie, sa pouţijú na 

vybudovanie ostatného osvetlenia. Starostka informuje, ţe nové verejné osvetlenie v roku 2015 

nebude. Pani Mikulíková konštatuje, ţe mali od bývalej starostky pokyny, aby sa vypracoval 

nový projekt na led svetlá. Starostka dáva návrh na uznesenie. 

 

Návrh uznesenia č. 107/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie informáciu o: 

čistení Dolinského potoka, vyjadrenie odboru dopravy Okresného úradu v Senici, informáciu 

o priebehu a výsledku verejných obstarávaní. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

- poplatky – hlásenie v miestnom rozhlase, prenájom KD, zasadačky, DS... 



Starostka informuje, ţe s poslancami prejednávali poplatky ako prenájom KD, zasadačky, 

prenájom domu smútku, poplatok za vyhlásenie v miestnom rozhlase, predajné miesto, 

kopírovanie dokumentov, miestne šetrenie.  Zaokrúhlili sa poplatky: prenájom KD 33,00 €,  

pohreb. hostina 10,00 €,  hláška v MR 3,00 €, predajné miesto 5,00 €, vystavenie potvrdenia 2,00 

€, fotokópia 0,20 €, opakované miestne šetrenia 10,00 €, poţičanie vozíka 5,00 €, bude 

zverejnený aj cenník svadobky, poţičanie stoličiek a stolov podľa svadobky. Starostka dáva 

schválenie návrh uznesenia. 

 

Návrh uznesenia č. 108/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

so zmenou miestnych poplatkov.  

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

- odkup obecného pozemku p. Eva Huttová (predložila znalecký posudok) 

Pani Eva Huttová si dala vypracovať na vlastné náklady znalecký posudok, priniesla ţe má platiť 

5,18 € za m2. Bol predloţený znalecký posudok č. 32/5015, ponuka na odpredaj par.č. 261/1.  

 

Návrh uznesenia č. 109/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

s odpredajom obecného pozemku  parc. č. 261/1 v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov podľa § 9a ods. 8 písm. b), za cenu určenú znaleckým posudkom č. 

32/2015 vypracovaným Ing. Stanislavom Lasicom za 5,18 m2.  

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

- žiadosť G. Masaryka 

Gregor Masaryk si podal ţiadosť na uskutočnenie zábavy a letného kina s DoLuRe v priestoroch 

areálu Akropola Dojč. Zástupca starostky Pavol Zich informuje, ţe tie kiná nebudú hlučné a mali 

by byť do 24,00 hod., a dohodol sa s pánom Masarykom, ţe ak by boli hlučné by to pán Masaryk 

poriešil. Starostka dáva návrh na schválenie 

 

Návrh uznesenia č. 110/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

s uskutočnením hudobných zábav v termíne 27.6.2015 a 22.8.2015 p. Gregorom Masarykom 

v areáli Hostinca pod Akropolou v čase od 18,00 h do 02,00 h. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0  

  

Návrh uznesenia č. 111/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

s uskutočnením letného kina – premietanie filmov v spoluprác s DOLURE v termínoch 

17.7.2015, 24.7.2015 a 31.7.2015 p. Gregorom Masarykom v areáli Hostinca pod Akropolou 

v čase od 21,00 h do 24,00 h. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 



 

Informácia starostky o činnosti od 24.4. do 22.5.2015: 

- starostka oboznamuje všetkých prítomných o platbách na daniach, predpis na daň z 

nehnuteľnosti je 62.091,00 € úhrada 18.050,00 € čo je 29 %, predpis TKO je 19.690,50 € úhrada 

16.716,98  čo predstavuje 85 % , predpis na daň za psa je 884,40 € úhrada 729,30 € čo je 82 %. 

Starostka informuje, ţe pomohli samolepky ku plateniu za TKO. Ďalej oboznamuje, ţe kto 

nebude mať samolepky na popolnicu do konca júna 2015, budeme ich evidovať a ľudia budú 

postupne oslovovaní starostkou a od septembra 2015 sa budú vyváţať popolnice iba s nálepkou 

- starostka informuje, ţe malé plechové popolnice sa uţ nebudú vyváţať, nakoľko sa musia 

fyzicky zdvíhať 

- máme byť trpezlivý na dodávku popolníc 240 l od TS Senica 

- na základe e-mailu od OMS, v ktorom ţiadajú informáciu či majú zaplatenú daň za rok 2013, 

sme kontrolou zistili, ţe v PC je nahraná úhrada vo výške 18.114,67 € ale podľa bankových 

výpisov sme túto úhradu v roku 2014 nemali pripísanú na účet  

- starostka informuje, ţe za kaplnkou bola namontovaná fotopasca, momentálne je presunutá na 

iné miesto, nakoľko sa niekto pokúšal ju demontovať, starostka má prehľad, chodia fotky 

- starostka oboznamuje, ţe odpad v objeme 1m
3 

sa môţe odovzdať na zbernom mieste v Senici 

zadarmo. Od januára 2015 do 21. mája 2015 sme zaplatili za odvoz a skládkovanie odpadu z 

veľkoobjemných kontajnerov 2.993,27 €, t.j. 16krát  odvoz komunálneho odpadu a 8krát 

bioodpadu. Preto navrhuje, aby sa vyberal poplatok. Chce podporiť triedenie odpadu čo najviac, 

ak napr. prerábate, môţete si poţičať obecný kontajner - jeden vývoz stojí cca 250,00 €. Starostka 

informuje, ţe občan p. Včelka a p. Hudáčková zaplnili obidva kontajneri, preto spolu s p. 

Orságom ich navštívili ale neboli doma, napísal sa im oznam do schránky aby sa zastavili na 

obecnom úrade a jeden vývoz kontajneru im bude spoplatnený. Kto dovezie odpad do kontajneru 

treba nahlásiť na obecný úrad.  

- starostka informuje, ţe sme mali na úrade menší výstup pani Evy Melišovej, ktorá prišla na 

obecný úrad a chcela overiť podpis za syna, ktorý nebol fyzicky prítomný, tak sme odmietli, bola 

veľmi nepríjemná a starostka podotkla, ţe treba sa iba dohodnúť a pracovníčky ObÚ sú ochotné 

overovať podpis a listiny aj počas víkendu vo výnimočných prípadoch. 

- oboznamuje, ţe sa čistilo smetisko, a zároveň ďakuje za účasť. 

- firma AGROSTAV nám čistila potok 

- zúčastnila sa snemu ZMOS, kde sa volil nový predseda p. Sýkora, budú sa meniť stanovy 

- mala stretnutie s p. Ondrušom z firmy OMS o zmene územného plánu, dopravný inšpektorát im 

nechce povoliť reklamu, tak im poskytneme obecný pozemok, kde si tú reklamu môţu dať 

- informuje, ţe začína jednať s ľuďmi, ktorí vlastnia pozemky "záhumenky", p. Dušan Thebery 

nechce predať 

- konalo sa posedenie pri harmonike, deň matiek v KD a snem matice slovenskej 

- bola tu pani Kopecká na obhliadku materskej školy ohľadom domu dôchodcov 

- pán Lasica na obhliadke bytovky 

- zúčastnila sa výstavy rodáka p. Koreszku v záhorskom múzeu v Skalici 

- bola na školení - elektronické trhovisko, zákon o odpadoch 

- stretnutie s p. Klamíkom, ktorý zasvätil starostku do histórie Dojča - archeologických 

prieskumoch 

- poriadková komisia riešila susedské spory 

- starostka informuje, ţe vo dvore neobývaného domu si pán Gajdošík previezol včely, ktoré 

ohrozujú susedov, zistilo sa ţe zákon toto vôbec neupravuje  

- bude vykonaná mimoriadna deratizácia, nakoľko sú premnoţené potkany, behajú za bieleho 



dňa. Musia sa upozorniť deti a aby sa nepúšťali zvieratá na verejné priestranstvá. 

- mali sme kontrolu z TS Senica ohľadom popolníc, máme dať stav do poriadku, nakoľko máme 

viacej popolníc ako máme nárok 

- začal sa búrať dom po p. Martinkovičovi, čakáme na zbúranie aby sa podpísala zmluva 

- starostka informuje, ţe sa momentálne riešia priestory ZUŠ s p. Kubovou, nebudú môcť byť v 

škôlke na budúci rok, nakoľko budúci rok sa bude prerábať na domov dôchodcov, dala návrh, ţe 

by išli do základnej školy, ale s tým pán riaditeľ nesúhlasí, majú nevysporiadané dlhy, a keď 

riaditeľ chcel s nimi podpísať zmluvu tak zutekali na obecný úrad. Mohla by sa im poskytnúť 

zasadačka alebo kultúrny dom. Starostka nebola spokojná, keď si bola pozrieť priestory, na stole 

boli poloţené cigarety, zapaľovač, na WC plný pohár nedopalkov. 

 

Pán Novotníček mal dotaz ohľadom bránky, či ju p. Slovák vrátil p. Masarykovej, starostka 

informuje, ţe sa to musí ešte doriešiť a na najbliţšom zastupiteľstve podá bliţšie informácia.  

 

Návrh uznesenia č. 112/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

informáciu o starostky o jej činnosti v období od 24.4. do 22.5.2015 

Hlasovanie: 

prítomných: 7,      za: 7    proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

 

11. bod programu: Interpelácie občanov 

Pán R. Morávek informuje, ţe sa kúpila miešačka a elektrocentrála. Pani Kuţlíková má dotaz na 

to, či sa nebude kosiť na cintoríne, nakoľko sa blíţia "hody". Starostka informuje, ţe sa ručne 

vykášalo a zároveň sa v obecnom rozhlase vyhlásilo, aby si ľudia upravili okolie svojich hrobov. 

Informuje, ţe sa pri cintoríne pristavil kontajner na biologický odpad, ľudia tam hádţu aj sviečky 

a iný odpad, tak navrhujeme dať tam nápis. Interpeláciou občanov bolo aj ohľadom obecného 

rozhlasu, nakoľko idú autá, ţe nie je vôbec počuť. Či by sa nedalo hlasnejšie hlásiť. Starostka 

hovorí, ţe nedokáţeme ovplyvniť hlásenie. Ďalej starostka oboznamuje občanov, ţe na cintoríne 

je zastavená voda, lebo praskol ventil v dome smútku.  

 

 

 

12. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu a dáva priestor na otázky. Nikto nemá otázky. 

 

 

13. bod programu: Uznesenia 

Pani A. Mikulíková zhrnula a prečítala uznesenia, ktoré schválili poslanci na 6. riadnom 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

14. bod programu : Záver 

 

Starostka informovala, ţe najbliţšie stretnutie bude 18.6.2015. 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 21:42 hod. 



 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová                        ................................................................................. 

 

Overovatelia:   Bc. Martina Gajarová                ................................................................................. 

 

                         Mgr. Zuzana Macková              ................................................................................ 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová    .......................................................................... 

 


